
Dz-07.0021.10.2015 

Protokół nr 12/2015 

z XII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 22 września 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie, Zastępca Miejskiego 

Architekta Krajobrazu, przedstawiciel organizacji pozarządowej oraz mieszkańcy dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.05, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektem uchwały. Poinformował również, że 

wpłynęły trzy wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych 

w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 

Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 116, 117, 118. 

Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. Wobec braku innych 

zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał w/w wnioski kolejno pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 116 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 117 – jednomyślnie 18 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 118 – jednomyślnie 18 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 25 sierpnia 2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji szaletu miejskiego na terenie 

Dzielnicy VII w rejonie al. Focha (pismo znak: OTS/DT/451/15 z dnia 26.08.2015 r.) - 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 115). 

5. Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania 

„Obsługa Dzielnic” w 2015 r. - projektodawca Zarząd (druk nr 116). 

6. Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

w 2016 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 117). 

7. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 – projektodawca Zarząd (druk nr 

118). 

8. Oświadczenia i komunikaty. 



W trakcie procedowania 2. punktu porządku obrad na salę przybyło czworo kolejnych 

członków Rady Dzielnicy. 

Przed rozpoczęciem procedowania przyjętego porządku obrad przewodniczący udzielił głosu 

dyrektorowi Zarządu Zieleni Miejskiej, który przedstawił plany nowej jednostki odnośnie 

utrzymania terenów zielonych w 2016 r., ze szczególnym uwzględnieniem obszaru Dzielnicy 

VII. Jego wypowiedź uzupełnił przedstawiciel Miejskiego Architekta Krajobrazu. 

Goście odpowiadali również na pytania uczestników dyskusji, w której, ze strony Rady 

Dzielnicy, udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, Marcin Kapusta, 

Jan Dziura-Bartkiewicz, Paweł Kowalski, Krzysztof Jakubowski, Marek Golonka, Tomasz 

Meus. 

W dyskusji poruszono szereg spraw związanych z utrzymaniem terenów zielonych na terenie 

dzielnicy, takich jak m.in.: kwestia uczestniczenia przedstawicieli Rady Dzielnicy 

w comiesięcznych odbiorach utrzymania ogródków jordanowskich, zieleńców i skwerów, 

utrzymanie pasów zieleni przy drogach, wykupy lub zabezpieczenie terenów zielonych przed 

zabudową, przycinanie drzew zasłaniających latarnie, wskazywanie terenów pod nasadzenia 

zastępcze oraz właściwy dobór gatunków drzew i pnączy, renowacja szlaku spacerowego 

grzbietem Sikornika i przywrócenie mu walorów widokowych, utrzymanie łąk na terenach 

gminnych. Wskazano również, które tereny zielone, z punktu widzenia Dzielnicy, mają 

charakter priorytetowy (Błonia Krakowskie, Sikornik, Park Decjusza, Skwer Konika 

zwierzynieckiego, al. 3 Maja, al. Waszyngtona). 

Na prośbę dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej Rada zobowiązała się przekazać swoje 

propozycje do listy rankingowej gruntów do wykupu dla Wydziału Skarbu Miasta. Lista ta 

jest ważna z uwagi na trwające prace nad opracowaniem Kierunków Rozwoju i Zarządzania 

Terenami Zieleni w Krakowie w Krakowie na lata 2017-2030. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji szaletu miejskiego na terenie 

Dzielnicy VII w rejonie al. Focha (pismo znak: OTS/DT/451/15 z dnia 26.08.2015 r.) 

zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji szaletu miejskiego na terenie Dzielnicy VII 

w rejonie al. Focha (pismo znak: OTS/DT/451/15 z dnia 26.08.2015 r.) została podjęta 

jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr XII/113/2015). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2015 r. zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2015 r. została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XII/114/2015). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 r. 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 została 

podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się (Uchwała nr 

XII/115/2015). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Złożył on również we własnym imieniu poprawkę do projektu, następującej treści: 

1/ wprowadza się nowy § 3 w brzmieniu: 

Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 3 000 zł na zadaniu przyjętym uchwałą 

nr IV/39/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 17 lutego 2015 roku, do kwoty jak 

w tabeli poniżej: 

A) PRACE REMONTOWE SZKÓŁ 

PODSTAWOWYCH, GIMNAZJÓW, 

PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Modernizacja infrastruktury sportowej przy Szkole 

Podstawowej nr 72 

24 000 ZIS 

a pozyskaną kwotę 3 000 zł przeznacza się na nowe zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

7 Szkoła Podstawowa nr 72 - zakup sprzętu 

sportowego 
3 000 ZEO/SP 72 

2/ Dopisuje się nowy § 4 w brzmieniu: 

Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 400 zł na zadaniu przyjętym uchwałą nr 

IV/39/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 17 lutego 2015 roku i skorygowanym 

uchwałą nr  IX/80/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 23 czerwca 2015 roku, do 

kwoty jak w tabeli poniżej: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Remonty dróg i chodników na terenie Dzielnicy VII 

według kolejności wskazanej przez Dzielnicę  

1 202 071 ZIKiT 

a pozyskaną kwotę 400 zł przeznacza się na istniejące zadanie przyjęte uchwałą nr X/87/2015 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 14 lipca 2015 roku, jak w tabeli poniżej: 

C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ 

Kwota w zł Jednostka realizująca 

Budowa oświetlenia na terenie Dzielnicy VII według 

kolejności wskazanej przez Dzielnicę 
400 ZIKiT 



Po zmianie suma środków przeznaczona na zadanie: „Budowa oświetlenia na terenie 

Dzielnicy VII według kolejności wskazanej przez Dzielnicę” wyniesie 196 140 zł. 

3/ w § 1 uchwały słowa: 

„a pozyskana kwotę 3 726,15 zł przeznacza się na istniejące zadanie przyjęte uchwałą nr 

IV/39/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 17 lutego 2015 roku, jak w tabeli 

poniżej:” 

zastępuje się słowami: 

„a pozyskana kwotę 3 726,15 zł przeznacza się na istniejące zadanie przyjęte uchwałą nr 

VIII/75/2015 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 26 maja 2015 roku, jak w tabeli 

poniżej:” 

4/ Dotychczasowy § 3 staje się § 5. 

5/ Uzasadnienie do uchwały otrzymuje brzmienie: 

Uchwałę podejmuje się: 

 w odniesieniu do § 1, § 2 i § 3 – w związku z informacjami uzyskanymi od jednostek 

będących dysponentami środków (Centrum Kultury „Dworek Białoprądnicki”, Kancelaria 

Rady Miasta i Dzielnic Krakowa i Zarząd Infrastruktury Sportowej) o niewydatkowaniu 

pełnych kwot przeznaczonych przez Radę Dzielnicy VII na zadana ustalone 

wcześniejszymi uchwałami; stwarza to Radzie możliwość przesunięcia pozostałych kwot 

na inne zadania, 

 w odniesieniu do § 4 – w związku z informacją Zarządu Infrastruktury Komunalnej 

i Transportu o potrzebie przeznaczenia dodatkowych środków na zadanie: „Budowa 

oświetlenia na terenie Dzielnicy VII”, celem pokrycia opłaty przyłączeniowej w Tauron 

S.A. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę do 

projektu, a następnie uchwałę. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XII/116/2015). 

W trakcie procedowania 7. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 8. 

Szczęsny Filipiak: 

 zwrócił się do członków Rady o wpisywanie się na listę dyżurów Straży Miejskiej 

w siedzibie Rady Dzielnicy (każdy trzeci wtorek miesiąca), która znajduje się 

w sekretariacie, 

 przedstawił prośbę Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa ds. Kultury i Promocji Miasta 

w sprawie wydelegowania osób-doradców w dziedzinie „Usługi administracyjno-

społeczne” do prac nad przygotowaniem Strategii Promocji Miasta; chęć pracy w grupie 

roboczej zgłosił pan Jakub Markowski, 

 odczytał pismo Biura ds. Ochrony Zdrowia UMK w sprawie zaopiniowania przez Radę 

Dzielnicy projektu uchwały Rady Miasta Krakowa i projektu zarządzenia Prezydenta 

Miasta Krakowa, dotyczących ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich 



obowiązującego w 2016 roku, w terminie do 5.10.2015; przewodniczący poinformował, że 

zostanie wysłana informacja, że opinia Rady Dzielnicy może być wydana na kolejnej sesji,  

 poinformował, że odbyło się kolejne spotkanie w sprawie projektu zagospodarowania 

Skweru Konika Zwierzynieckiego – notatka ze spotkania jest do wglądu w sekretariacie, 

 poinformował, że informacja dotycząca aktualnego stanu środków poniesionych na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy VII jest do wglądu w sekretariacie, 

 odczytał podziękowanie mieszkańców za solidny i szybki remont ostatniego fragmentu 

ul. Chełmskiej,  

 zwrócił się do zainteresowanych o zgłaszanie tematów na najbliższe spotkanie 

przewodniczących Rad Dzielnic z przewodniczącym Rady Miasta Krakowa, 

 poinformował, że Uniwersytet Rolniczy przekazał badania geologiczne oraz koncepcję 

grzebowiska dla zwierząt w Olszanicy do Urzędu Miasta, 

 poinformował, że grupa mieszkańców Olszanicy złożyła w sądzie dokumenty 

w sprawie zarejestrowania stowarzyszenia, które będzie chciało przejąć zarząd nad 

boiskami. 

Marek Sikora poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Kultury Fizycznej, Sportu, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Współdziałania z Organizacjami Pozarządowymi odbędzie się 

1.10.2015 o godz. 19.00. 

Andrzej Hawranek poinformował, że posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa odbędzie się 1.10.2015 o godz. 17.30. 

Jakub Markowski poinformował, że posiedzenie Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami odbędzie się 7.10.2015 o godz. 17.00. 

Witold Górny poinformował, że 4.10.2015 na boisku w Przegorzałach odbędzie się turniej 

piłki nożnej i poprosił z zgłaszanie się chętnych do drużyny reprezentującej radę dzielnicy. 

Zgłosili się: Andrzej Hawranek, Krzysztof jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Maciej Straż, 

marek Sikora. 

Krzysztof Jakubowski poruszył sprawę tablic informacyjnych dzielnicy przy al. Kasztanowej 

i przy ul. Królowej Jadwigi, w rejonie skrzyżowania z ul. Owcy-Orwicza. Informacji w tej 

sprawie udzielił Szczęsny Filipiak. 

Andrzej Maria Hawranek zadał pytanie w sprawie interwencji mieszkańca dotyczącej 

ewentualnego zamontowania progu zwalniającego na ul. Królowej Jadwigi, w  rejonie 

ul. Grabowej. Przewodniczący Szczęsny Filipiak zobowiązał się udzielić mieszkańcowi 

informacji o możliwościach działań Rady Dzielnicy w tej sprawie. 

Marek Sikora – poinformował, że 26.09.2015 o godz. 10.00 odbędzie się Bieg Śladem Panien 

Zwierzynieckich dla dorosłych, organizowany przez Klub Biegacza „Dystans”. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.50 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

  Szczęsny Filipiak 


